

界龍岡學後劉德客紀念小學 LUNG KONG WORLD FEDERATION SCHOOL LIMITED

LAU TAK YUNG MEMORIAL PRIMARY SCHOOL

The Twenty-sixth Teacher Commendation Scheme【第二十六屆表揚教師計劃】

親愛的家長或監護人:

敬師運動委員會致力提升教師專業形象及發揚 「尊師重道」的精神。踏入 26 周年,本會將秉承一 貫的宗旨,緊守崗位,繼續積極推行敬師運動。

表揚教師計劃的推選辦法以校本為主,學校將採用最具認受性的方法推選最多兩位教師,因此本校 現請各老師、家長及學生投票,一同響應是次活動。投票時段為二零二一年六月八日(星期二)至二零二一 年六月十一日(星期五),請學生於班務時間內把投票紙投進投票箱內。投票結果將於截票後稍後在本校網 站公佈。

由於鄭綽英主任、吳美婷老師、伍蝶姍老師及林詠如老師曾獲得最高票數,為使更多老師能獲得表 揚,故過往當選老師將不會列於選票之上。

多謝對學校的支持!

此致

貴家長

陳進華校長 謹啟 二零二一年六月七日

Dear Parents/Guardians,

The Committee on Respect Our Teachers Campaign aims to enhance teachers' image and promote public awareness of respecting teachers. In the 26th Anniversary, we will continue to organize different kinds of activities for promoting the message of "Salute-to-Teachers".

The Election Method of the Teacher Commendation Scheme mainly adopts a school-based election method. Schools should use the most recognized method to elect at most TWO teachers. The school encourages all teachers, parents and students to join this scheme. The period of ballot is from Tuesday, 8th June, 2021 to Friday, 11th June, 2021, students please help to put the ballot into the collection box during the class teacher period. The result will be announced on the school website afterwards.

Ms. Cheng Cheuk Ying, Ms. Ng Mei Ting, Ms. Ng Dip Shan and Ms. Lam Wing Yu received the highest numbers of ballots in the previous years, in order to let other teacher be honoured, all the captioned teachers will not be listed in the ballot.

Thank you for your support to school!

Yours faithfully, Mr. Chan Chun Wah Principal

The Twenty-sixth Teacher Commendation Scheme【第二十六屆表揚教師計劃】

	(Paren	ıt Bal	lot 家長投票)		
1A 余美美老師	4A 陳靖雯老師		吳美華副校長	林婷婷老師	
1B 陳家雋老師	4B 陳凱玲老師		麥寶倫主任	張嘉進老師	
2A 鄧鎧敏老師	4C 梁海怡老師		何劍輝主任	簡子詠老師	
2B 劉碧琪老師	4D 香敏儀老師		傅美儀主任	祝君樂老師	
2C 梁鳳思老師	4E 陳樹森老師		劉翠茵主任	徐樂茵老師	
3B 黄偉樟老師	5A 馮安琪老師		趙福誠主任	李建德老師	
3C 蔡淑婷老師	5B 潘顯揚老師		劉賢新主任	謝世亨老師	
3D 鍾鎮鴻老師	5C 謝嘉妍老師		張靖楠主任	程浩輝老師	
School Chop	5D 黄馨慧老師		劉美儀老師	Ms. Ruth Hickman (NET)	
學校蓋章	6A 王詩琪老師		鍾世傑老師	Mr. Joseph Tessier (NET)	
	6B 黄偉堅老師		梁映珊老師		
	6C 黄小慧老師		黄佩恩老師		
	6D 魏碧容老師		洪家茂老師		

(Please ☑ the appropriate box(es) not more than two. 最多可選兩名。)

Class 班別: P	_ Signature 簽署:
	Signature was.

Please put this ballot to the collection box during the class teacher period on or before 11th June, 2021. *Photocopy of reply slip will not be accepted.

請於二零二一年六月十一日(星期五)或之前請把選票紙投入投票箱內。

^{*}請注意:影印本為無效。

界龍岡學後劉德客紀念小學 LUNG KONG WORLD FEDERATION SCHOOL LIMITED

LAU TAK YUNG MEMORIAL PRIMARY SCHOOL

The Twenty-sixth Teacher Commendation Scheme【第二十六屆表揚教師計劃】

親愛的老師們:

敬師運動委員會致力提升教師專業形象及發揚 「尊師重道」的精神。踏入 26 周年,本會將秉承一 貫的宗旨,緊守崗位,繼續積極推行敬師運動。

表揚教師計劃的推選辦法以校本為主,學校將採用最具認受性的方法推選最多兩位教師,因此本校 現請各老師、家長及學生投票,一同響應是次活動。投票時段為二零二一年六月八日(星期二)至二零二一 年六月十一日(星期五),請學生於班務時間內把投票紙投進投票箱內。投票結果將於截票後稍後在本校網 站公佈。

由於鄭綽英主任、吳美婷老師、伍蝶姍老師及林詠如老師曾獲得最高票數,為使更多老師能獲得表 揚,故過往當選老師將不會列於選票之上。

多謝對學校的支持!

此致

貴家長

陳進華校長 謹啟 二零二一年六月七日

Dear Teachers,

The Committee on Respect Our Teachers Campaign aims to enhance teachers' image and promote public awareness of respecting teachers. In the 26th Anniversary, we will continue to organize different kinds of activities for promoting the message of "Salute-to-Teachers".

The Election Method of the Teacher Commendation Scheme mainly adopts a school-based election method. Schools should use the most recognized method to elect at most TWO teachers. The school encourages all teachers, parents and students to join this scheme. The period of ballot is from Tuesday, 8th June, 2021 to Friday, 11th June, 2021, students please help to put the ballot into the collection box during the class teacher period. The result will be announced on the school website afterwards.

Ms. Cheng Cheuk Ying, Ms. Ng Mei Ting, Ms. Ng Dip Shan and Ms. Lam Wing Yu received the highest numbers of ballots in the previous years, in order to let other teacher be honoured, all the captioned teachers will not be listed in the ballot.

Thank you for your support to school!

Yours faithfully, Mr. Chan Chun Wah Principal

%		
<i>8</i> 	四一四 4 4 四 1 0 1 14 01 7位一1 7日末日初年11月	
	The Twenty-sixth Teacher Commendation Scheme 【第二十六屆表揚教師計劃】	
	(Teacher Ballot 教師投票)	

(Teacher Ballot 教師投票)						
1A 余美美老師		4A 陳靖雯老師		吳美華副校長	林婷婷老師	
1B 陳家雋老師		4B 陳凱玲老師		麥寶倫主任	張嘉進老師	
2A 鄧鎧敏老師		4C 梁海怡老師		何劍輝主任	簡子詠老師	
2B 劉碧琪老師		4D 香敏儀老師		傅美儀主任	祝君樂老師	
2C 梁鳳思老師		4E 陳樹森老師		劉翠茵主任	徐樂茵老師	
3B 黃偉樟老師		5A 馮安琪老師		趙福誠主任	李建德老師	
3C 蔡淑婷老師		5B 潘顯揚老師		劉賢新主任	謝世亨老師	
3D 鍾鎮鴻老師		5C 謝嘉妍老師		張靖楠主任	程浩輝老師	
School Chop		5D 黄馨慧老師		劉美儀老師	Ms. Ruth Hickman (NET)	
學校蓋章		6A 王詩琪老師		鍾世傑老師	Mr. Joseph Tessier (NET)	
		6B 黄偉堅老師		梁映珊老師		
		6C 黄小慧老師		黄佩恩老師		
		6D 魏碧容老師		洪家茂老師		

(Please ☑ the appropriate box(es) not more than two. 最多可選兩名。)

Class 班別: P.	Signature 簽署:
	Digitature vy A.

Please put this ballot to the collection box during the class teacher period on or before 11th June, 2021.

^{*}Photocopy of reply slip will not be accepted.

請於二零二一年六月十一日(星期五)或之前請把選票紙投入投票箱內。

^{*}請注意:影印本為無效。